
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

  

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS, ki je potekala dne, 21. 3. 2012 ob 14:00 v sejni sobi 
K5 

Prisotni: A. Fekonja, Z. Jernejc, J. Jakofčič, J. Pungerčar, R. Ponikvar, T. Ručigaj, J. Smerke, M. 
Štraus, R. Pergarec, G. Tavčar, I. Zajc, D. Zupančič, B. Žefran. 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov so opravičili: C. Filipič, M. Gams, G. 
Kramberger, M. Koželj. 

 
1.         Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 8. 3. 2012 in sprejetje dnevnega reda. 

Pregledali smo zapisnik seje 8. 3. 2012 in ga soglasno sprejeli, potrdili smo dnevni red. 

2.         Tekoče zadeve: 

I. Zajc se je udeležil seje GO SVIZ Slovenije in nam podal poročilo. Obravnavali so Koalicijsko 
pogodbo, izhodišča socialnega sporazuma s partnerji, Finančno poročilo in Finančni plan za leto 
2012 SVIZ Slovenije, možnosti članov, da koristijo letovanja v njihovih številnih počitniških 
kapacitetah. 

3.         Priprave na skupščino (finančni plan, dnevni red) 

V pripravah za letno skupščino SVIZ/IJS, ki bo predvidoma 11. 4. 2012 smo razpravljali o 
finančnem planu za letošnje leto. Leto smo končali z dobičkom in želimo finančna sredstva 
planirali optimalno, zato  je za določene postavke potrebno pridobiti posamezne podatke porabe 
preteklega leta. 

Da bi ohranili naše dejavnosti, moramo za njih planirati približno enako vsoto finančnih sredstev 
kot lani, vendar moramo paziti, da ne prekoračimo porabe, saj se sredstva stekajo izključno z 
članarinami. 

Kljub fluktuaciji (upokojitve, prenehanja delovnih razmerij za določen čas) je število članov 
SVIZ/IJS je v letošnjem letu enako kot v lanskem letu, saj smo aktivno pridobivali nove člane in 
jih nameravamo pridobivatu tudi v prihodnje. 

Sklenili smo, da naj bo dnevni red skupščine SVIZ/IJS enak lansko letnemu: 

a) izvolitev delovnega predsedstva 

b) delo sindikata v letu 2011 (predsednik, nadzorni odbor, blagajnik) 

c) plan dela in finančni plan 2012 

č) razno 

4.         Razno 



Pridobili smo podatek, da je na Teslovi ulici 30 Institut 12% solastnik zgradbe. V zgradbi ima 
prostore odsek F4, ki zaposluje 20 ljudi. V uporabi imajo 16 parkirišč, od tega 12 za delavce in 4 
za goste. Dodatnih zmogljivosti, ki bi eventuelno pokrivale potrebe IJS, parkirišče nima. 

Piknik bomo organizirali v začetku junija, tako kot lansko leto.  Da bi znižali stroške, bomo letos 
organizirali piknik na Reaktorju, kjer imajo rekreacijski prostor (igrišče za odbojko in tenis, velik 
travnik...;), ki bi zadostil našim potrebam, s tem se izognemo plačilu najema pikinik prostora, ki je 
lani znašal 600,00 EUR. 

Za letošnje leto planiramo dva izleta, trodnevnega v prvi in enodnevnega v drugi polovici leta. Ker 
se nekateri člani SVIZ/IJS zelo zanimajo kdaj bomo organizirali prvi izlet in so nam v ta namen že 
posredovali predloge, bomo s prijavami pričeli takoj, ko bo znan in sprejet finančni plan. 
Predlagana sta dva vodena tri dnevna izleta. V Italiji bi si ogledali Medičejske vile in vrtove v 
Toskani, na Češkem pa Zlato Prago in gradove ob Vltavi. Izbran bo izlet na katerega se bo 
prijavilo največ udeležencev. 

Člani, ki redno obiskujejo gledališke predstave so nas opozorili, da je znesek, povračila vstopnic 
na ceno veljavnih vstopnic precej nizek, zato smo sklenili, da bomo na skupščini predlagali dvig 
povračila za vstopnice. Dogovoriti se moramo o višini povračila vstopnic.  Sedaj določen povrnjen 
znesek je nespremenjen 15 let. 

Sklenili smo, da bomo poslali uradno vabilo Barnimirju Štruklju, glavnemu tajniku SVIZ Slovenije, 
da se udeleži sestanka z nami v mesecu aprilu ali maju, odvisno, kako mu bo čas dopuščal. 

Naslednja seja bo predvidoma 4. 4. 2012. 

Sejo je vodil J. Pungerčar in sovodil R. Ponikvar                                          Zapisala: Metka Štraus 

Ljubljana, 26. 1. 2012 

  
Poslano:          - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                        - v. d. sekretarke IJS 
 


